
Ifjúság-, és Iskolaorvosi beszámoló 

Elmúlt tanév értékelése, erdménye 

A 2019/2020- as tanévben az Iskolaegészségügyi orvosi feladatokat elláttam, függetlenül a 

koronavírus járvány okozta leállástól. Az orvosi egészségügyi szűrővizsgálatok a rendeletnek 

megfelelően a páros évfolyamokban megtörténtek, lejelentésre kerültek. A kampányoltásokat 

mindkét félévben a 6. illetve 7. évfolyamban elvégeztem problémamentesen, a helyzethez 

alkalmazkodva. 

 

Távlati tervek, jelenlegi helyzet 

Rendben megkezdődött a 2020/2021-es tanév. Az első féléves szűrésekkel és két évfolyamban 

történő négy kampányoltással nem a normál munkaterv szerinti tempóban haladunk, az most 

lehetetlen, tekintettel a bizonytalan iskolanyitvatartási kilátásokra. Erősen felpörgetett tempóban 

végezzük a szűréseket, illetve amint van oltóanyag, az első kampányoltásokat is. A gödöllői ÁNTSZ 

engedélyezte számomra az oltások egyidőben történő beadását, így ha szükség lesz rá, a járványügyi 

helyzet miatt, élni tudok vele. 

Terveim szerint a feladatomat maradéktalanul fogom tudni ellátni koronavírus ide vagy oda. 

Szeptember 1.-től praxisban folytatom a tevékenységemet, az átállás zökkenőmentes volt. A 

működtetéssel egyelőre problémám nincs, mivel a védőnői szolgálaton keresztül a minimum 

feltételeket az Önkormányzat szerződésünk szerint az iskolaegészségügy számára rendelkezésre 

bocsátotta. Nagy segítség lenne számomra, ha az Önkormányzat egy UVEX védőruhát és egy csomag 

s-es méretű gumikesztyűt legalább biztosítani tudna az iskolaegészségügy részére. Egyszerre 50-60 

gyermeket szűrünk egy alkalommal, valamint ugyanennyit oltunk, nem bírom már anyagilag a 

védőfelszerelés egyedül biztosítani ezekben az időkben. 

 

Óvoda 

Az óvodában eddig extra járványügyi intézkedésre nem volt szükség óvodaorvosi minőségemben. 

Gyermekrendelés 

Keddi napokon délelőtt helyettesítem Balázs Regina doktornőt. Igyekszünk az aktuális rendeletek és 

jogszabályok valamint gyermekorvosi ajánlások betartásával dolgozni. A telemedicina rendben 

működik.  

Részleteket illetően utalok a házi gyermekorvosi beszámolóra. 

MBSZ 

A tavaszi leállást követően nyáron újra indult a bölcsőde.Az elmúlt évben a 2-3-12-hónapos szűrések 

megtörténtek. Jelenleg a szűrések rendben zajlanak. Részleteket illetően utalok a bölcsődei 

beszámolóra. 

 


